
RM 0052-4/2010  
 

P R O T O K Ó Ł  Nr IV/2010 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZCZYRKU 

odbytej w dniu 28 grudnia 2010 r. 
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego  

         _____________________________________________ 
 
Obecni:                   15 radnych według załączonej listy obecności 
 Burmistrz Miasta   - P. Wojciech Bydliński 
 Skarbnik Miasta  - P. Kazimiera Egielman   
      Radca Prawny   - P. Grzegorz Widerski 
 
Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku  
     obrad.  
2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 listopada  
     2010r., 10 grudnia 2010r. oraz z Sesji Nadzwyczajnej w dniu 10 grudnia  
     2010r. 
3. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
4. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
5. Dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2010r.  
6. Zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
     Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy w Rodzinie dla  
     Gminy Szczyrk na rok 2011r.  
7. Ustalenia terminarza prac Rady Miejskiej. 
8. Ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczyrk. 
9. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 4 porządku obrad.  

10. Wolne wnioski. 
11. Zakończenie sesji. 

 
 
 
 
Ad 1. 

 
IV Sesję Rady Miejskiej w Szczyrku otworzył i obradom przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni BYRDY. Na wstępie powitał radnych 
oraz zaproszonych gości.  
Na podstawie listy obecności stwierdził, że z ustawowego składu Rady Miejskiej 
w Szczyrku liczącego 15 Radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, co zapewnia 
prawomocność obrad.  
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, 
który radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Przedstawia się 
następująco: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku 
obrad.  

2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 listopada 
2010r., 10 grudnia 2010r. oraz z Sesji Nadzwyczajnej w dniu 10 grudnia 
2010r. 

3. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
4. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
5. Dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2010r.  
6. Zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy w Rodzinie dla 
Gminy Szczyrk na rok 2011r.  

7. Ustalenia terminarza prac Rady Miejskiej. 
8. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 4 porządku obrad.  
9. Wolne wnioski. 

10. Zakończenie sesji.   
 
 
Następnie Przewodniczący Rady zawnioskował o uzupełnienie porządku obrad 
o następujący projekt uchwały: 
 
 Ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczyrk jako pkt 8 - wniosek 

został przyjęty (14 gł. ”za”, 1 gł. „wstrz.się”). 
 
Poddany pod głosowanie porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (15 
gł. ”za”).  
 
 
Ad 2. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokoły z Sesji Rady 
Miejskiej odbytych w dniu 30 listopada 2010r., 10 grudnia 2010r. oraz z Sesji 
Nadzwyczajnej w dniu 10 grudnia 2010r. zostały wyłożone do wglądu w biurze 
Rady. Do protokołów nie wniesiono zastrzeżeń. Następnie Przewodniczący Rady 
poddał je pod głosowanie: 
 
 
PROTOKÓŁ Nr I/2010 z Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku odbytej w dniu 
30 listopada 2010r. poddany pod głosowanie został zatwierdzony 
jednogłośnie (15 gł. ”za”). 
 
 
PROTOKÓŁ Nr II/2010 z Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku odbytej w dniu 
10 grudnia 2010r. poddany pod głosowanie został zatwierdzony 
jednogłośnie (15 gł. ”za”). 
 
 
PROTOKÓŁ Nr III/2010 z Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Szczyrku 
odbytej w dniu 10 grudnia 2010r. poddany pod głosowanie został 
zatwierdzony jednogłośnie (15 gł. ”za”). 
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Ad 3. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński przedstawił informację o bieżącej 
działalności w okresie między sesjami oraz realizacji zadań w ramach Projektu 
Kluczowego. Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Informację o zadaniach realizowanych w zakresie oświaty w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński ze 
względu na nieobecność Z-cy Burmistrza P. Wojciecha Kufel. Informacja 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 4. 
 
Interpelacje i zapytania  
 
Radny P. Andrzej Łaciak zwrócił się z zapytaniem w temacie udzielenia przez 
Komisariat Policji w Szczyrku informacji n/t reklamy salonu gier w Szczyrku 
Centrum. Przypomniał, iż Komendant Komisariatu Policji w Szczyrku P. Artur 
Capiak uczestniczący w Sesji Rady Miejskiej w dniu 26 października 2010r. 
deklarował zasadność wystąpienia do Wydziału Ruchu Drogowego w sprawie 
usunięcia reklamy salonu gier, gdzie migający neon (czerwony, zielony) jest 
bardzo myląca dla nadjeżdżających kierowców. 
  
Ponadto poruszył kwestię związaną z naprawą przystanku w rejonie „Skalite”, 
gdzie koszt naprawy wyniósł około 500,00 zł. W ostatnich dniach przystanek 
ponownie został zdewastowany (wybita szyba). W związku z powyższym pojawia 
się pytanie w jaki sposób należy przeciwdziałać takim sytuacjom.  
P. Andrzej Łaciak zaproponował wszczęcie postępowania na wniosek Urzędu o 
ściganie sprawcy. Uważa, że nie można pozwalać na notoryczne niszczenie 
mienia na terenie miasta Szczyrk. 
 
Następną kwestią poruszoną przez P. Andrzeja Łaciak to nawiązanie do 
odśnieżania. Zaznaczył, że główna droga do Szczyrku jest niewłaściwie 
odśnieżana (zawężony pas jezdni), co powoduje utrudnienie komunikacji na 
terenie miasta. Ponadto uważa, że należy wystąpić do PKS S.A. w Bielsku-
Białej, aby autobusy wjeżdżały w zatoki celem uniknięcia zagrożenia na drodze.  
 
Radna P. Dorota Walaszek zwróciła się o udzielnie wyjaśnień w zakresie 
zasiedzenia ul. Śnieżnej i ul. Zwalisko. Ponadto zwróciła się o udzielenie 
informacji w temacie przeprowadzonego remontu w domkach socjalnych przy 
ul. Granicznej.  
Następnie poruszyła kwestię dot. parkingów i zakazu parkowania w  lasach 
państwowych (Biła). 
Radna P. Dorota Walaszek zwróciła się zapytaniem do Radcy Prawnego 
odnośnie toczącej się sprawy sądowej dotyczącej boiska przy ZSPiG Nr 1 w 
Szczyrku. 
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zwrócił się do Burmistrza Miasta z prośbą o 
udzielenie informacji n/t możliwości korzystania z tras biegowych. Ponadto 
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zaznaczył, że przy dużych opadach śniegu zatoki autobusowe w Centrum 
miasta nie zostają odśnieżane, co powoduje utrudnienia na drodze. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy zwrócił się zapytaniem do 
Burmistrza Miasta odnośnie wykonania w ZSPiG Nr 1 nowej instalacji CO i 
kotłowni. 
Następnie poruszył kwestię związaną z wystąpieniem na piśmie do Burmistrza 
Miasta o rozpoznanie z jakimi kosztami powinien się liczyć inwestor planując 
wyburzenie DW „Włókniarz”. 
Ponadto nawiązał do bilbordu na wjeździe do Szczyrku, reklamujący gminę 
Cienków i zwrócił się zapytaniem odnośnie terenu na którym usytuowany jest 
bilbord. 
 
Radny P. Krystian Harazin zwrócił się zapytaniem odnośnie możliwość 
przedstawienia i przedłożona informacji Burmistrza Miasta o bieżącej 
działalności na piśmie wraz z materiałami na Sesję. Uważa, że pozwoliłoby to 
na przygotowanie poszczególnych pytań z zakresu działalności Burmistrza 
Miasta. 
Ponadto zwrócił się zapytaniem odnośnie możliwości uzyskania materiałów 
wyjściowych na podstawie których zostało przygotowane prowizorium 
budżetowe. 
 
Radny P. Borys Matlak zwrócił się o udzielenie informacji w zakresie opłat za 
wodę i ścieki w 2011 dla mieszkańców oraz podmiotów gospodarczych.   
  
Radna P. Danuta Kubaszek zwróciła się o udzielenie informacji n/t regulacji 
prawnych zatok na Pośrednim. 
 
 
Ad 5.  
 
Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu miasta Szczyrk na 2010r. 
przedstawiła Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. 
P. Kazimiera Egielman wyjaśniła, że do Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
LVIII/289/2009 z dnia 29 grudnia 2009r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Szczyrk na rok 2010 w załączniku Nr 2 „Wydatki budżetu Miasta 
Szczyrk na rok 2010” wprowadza się następujące zmiany:  
 
w dziale 630 TURYSTYKA – zwiększa się wydatki na zadania unijne 
„Rozbudowa i modernizacja ścieżki rowerowo-pieszej w Szczyrku (Deptak nad 
Żylicą i dalej w kierunku Buczkowic) oraz zagospodarowanie terenu Centrum 
miasta Szczyrk” i „Wytyczenie szlaku turystycznego oraz przygotowanie 
uzbrojenia terenu pod budowę kolei gondolowej Szczyrk – Górka w kierunku 
Klimczoka”. 
w dziale 700 GOSPODARKA MIESZKANIOWA – zmniejsza się wydatki na 
zakup działek. 
w dziale 710 DZIAŁALNOŚĆ USŁUGOWA – zmniejsza się wydatki na plan 
zagospodarowania przestrzennego. 
w dziale 801 OŚWIATA I WYCHOWANIE – zwiększa się wydatki majątkowe na 
zakup zestawu interaktywnego i stołu demonstracyjnego do pracowni fizycznej 
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zmniejsza się wydatki bieżące. W rozdziale 80104 zwiększa się wydatki na 
zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień miedzy jednostkami 
samorządu terytorialnego na pokrycie dotacji dla miasta Bielsko–Biała dzieci 
uczęszczające do przedszkoli niepublicznych na terenie Bielska-Białej.  
 
Ogółem zwiększa się wydatki o kwotę 317 556 zł. 
 
Zmienia się załącznik Nr 3 do Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
LVIII/289/2009 z dnia 29 grudnia 2009r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Szczyrk na rok 2010 „Limity wydatków na wieloletnie programy 
inwestycyjne w latach 2010-2012”, który otrzymuje brzmienie jak załącznik 
Nr 1 do niniejszej uchwały. 
 
Zmienia się załącznik Nr 3a do Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
LVIII/289/2009 z dnia 29 grudnia 2009r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Szczyrk na rok 2010 „Wydatki majątkowe w 2010”, który otrzymuje 
brzmienie jak załącznik Nr 2 do niniejszej uchwały. 
 
Zmienia się załącznik Nr 4 do Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
LVIII/289/2009 z dnia 29 grudnia 2009r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Szczyrk na rok 2010 „Wydatki na programy i projekty realizowane 
ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu 
Spójności”, który otrzymuje brzmienie jak załącznik Nr 3 do niniejszej 
uchwały. 
 
Zmienia się załącznik Nr 5 do Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
LVIII/289/2009 z dnia 29 grudnia 2009r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Szczyrk na rok 2010 „Przychody i rozchody budzetu w 2010r.”, który 
otrzymuje brzmienie jak załącznik Nr 4 do niniejszej uchwały. 
 
Budżet po zmianach wynosi: 
DOCHODY – 18 766 719 zł. 
WYDATKI – 27 273 032 zł. 
 
Źródłem pokrycia deficytu w kwocie 8 506 313 zł. będzie kredyt bankowy. 
 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr IV/5/2010 
w sprawie: dokonania zmian budżetu miasta Szczyrk na 2010 r. została 
podjęta jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 6. 
 
Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy w Rodzinie dla Mista Szczyrk na rok 
2011. 
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Przewodnicząca Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych P. Barbara Kuzdrowska poinformowała, że Gminny Program 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 
Narkomanii i Przemocy w Rodzinie dla Miasta Szczyrk na rok 2011 uchwalany 
jest corocznie zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi, ustawą o przeciwdziałaniu narkomanii, a także ustawą o 
przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. 
Projekt programu został opracowany przez Gminną Komisją Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Szczyrku, przedstawiony na posiedzeniu Gminnej 
Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w dniu 4 
listopada 2010r. i zyskał jej pozytywną opinię.   
Następnie P. Barbara Kuzdrowska szczegółowo omówiła poszczególne rozdziały 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy w Rodzinie dla Miasta Szczyrk na rok 
2011. 
Ponadto poinformowała, że niniejszy program stanowi integralna cześć Strategii 
Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Szczyrk na lata 
2007-2013. Zaznaczyła, iż wszystkie podstawowe zadania będą realizowane w 
podobnym kształcie jak w latach ubiegłych i są ich kontynuacją. Modyfikacji 
ulegać będą jedynie sposoby realizacji niektórych przedsięwzięć.  
 
P. Barbara Kuzdrowska przedstawiła i poinformowała o zachodzących 
zmianach w Planie Finansowym na 2011r. 
 
Nawiązując do wypowiedzi Przewodniczącej Gminnej Komisji Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych P. Barbary Kuzdrowskiej, Skarbnik 
Miasta P. Kazimiera Egielman wyjaśniła, że powstała zmiana wynika z faktu, iż 
Plan Finansowy musi być zgodny z projektem budżetu. 
 
Radna P. Dorota Walaszek zwróciła się z prośbą o bardziej szczegółowe 
omówienie Planu Finansowego na 2011r. w poszczególnych działach. 
W odpowiedzi P. Barbara Kuzdrowska wyjaśniła, iż: 
w dziale 4270 Zakup usług remontowych dot. wszelkiego rodzaju remontów 
wykonywanych na terenie miasta (remont placów zabaw, boiska, tereny 
rekreacyjne), 
w dziale 4210 Zakup materiałów i wyposażenia dot. doposażenia placów 
zabaw i terenów rekreacyjnych, 
w dziale 4300 Zakup usług pozostałych dot. umów zawartych z osobami 
prowadzącymi działalność gospodarczą np. porady prawne, psychologiczne. 
 
Radna P. Dorota Walaszek zwróciła się zapytaniem odnośnie przedstawienia  
informacji dot. występowania na terenie miasta problemu związanego z 
narkomanią. 
W odpowiedzi P. Barbara Kuzdrowska wyjaśniła, że na chwilę obecną nie 
posiada takiej informacji, gdyż należy przeprowadzić badanie ankietowe. 
Poinformowała, że w przyszłym roku przedmiotowa ankieta zostanie 
przeprowadzona.   
 
Radny P. Andrzej Łaciak zwrócił się do P. Barbary Kuzdrowskiej zapytaniem 
odnośnie przedstawienia składów Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych.  
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Ponadto zapytał w temacie przyczyn związanych z brakiem przeprowadzonych 
kontroli w 2010r. placówek handlu detalicznego jak i gastronomii.  
 
Radna P. Krystyna Radecka odniosła się do Planu Finansowego na 2011 rok i 
zapytała czy w dziale 4270 zakup usług remontowych przewidziano środki na 
remont boisk plażowych.  
W odpowiedzi P. Barbara Kuzdrowska wyjaśniła, że od 2005r. znaczna część 
środków finansowych zostaje przeznaczona na remont, modernizację 
doposażenie terenów rekreacyjno-sportowych w tym min. placów zabaw, boisk 
istniejących na terenie miasta jako, że jest to bardzo dobra baza do realizacji 
programów profilaktyczno-wychowawczych. 
 
Następnie Przewodnicząca Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych P. Barbara Kuzdrowska podała skład Komisji: 
 
Przewodnicząca GKPiRPA - P. Barbara Kuzdrowska, 
Sekretarz GKPiRPA - P. Joanna Paciorek, 
członek - P. Alicja Kołaszewska, 
członek - P. Józef Przybyła,  
członek - P. Janina Górna-Kania, 
członek - P. Helena Byrdy-Przybyła, 
członek - P. Barbara Jakubowska, 
członek - P. Tomasz Strzop. 
 
W odpowiedzi na pytanie dot. kontroli P. Barbara Kuzdrowska wyjaśniła, że 
zmieniły się zasady przeprowadzenia kontroli, gdzie o każdej planowanej 
kontroli należy poinformować podmioty gospodarcze na piśmie z odpowiednim 
wyprzedzeniem. Poinformowała, że w ubiegłych latach przeprowadzone kontrole 
polegały na sprawdzeniu odpowiednich tablic informacyjnych, pozwoleń itp.  
 
Radny P. Andrzej Łaciak zwrócił się do P. Barbary Kuzdrowskiej zapytaniem 
odnośnie możliwości wychwycenia sytuacji związanej ze sprzedażą alkoholu 
nieletnim. 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy uważa, że część obowiązków w 
zakresie wychowania w trzeźwości spoczywa na rodzicach. 
 
Radny P. Krzysztof Nikiel zwrócił się zapytaniem odnośnie terminu przedłożenia 
Sprawozdania za 2010r. Uważa, że na podstawie sprawozdania za 2010r. 
winno zatwierdzać się Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy w Rodzinie 
dla Miasta Szczyrk na rok 2011. 
W odpowiedzi P. Barbara Kuzdrowska wyjaśniła, że co roku zostaje 
przedstawiane Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Szczyrku na przełomie miesiąca 
marzec-kwiecień. Termin przedstawienie Sprawozdania związany jest z 
wykonaniem budżetu.  
 
Radna P. Alicja Kołaszewska poinformowała, że brała udział w kontroli 
podmiotów gospodarczych, która polegała na sprawdzeniu dokumentacji. 
Wyniku przeprowadzonych kontroli pojawiły się tabliczki zakazu sprzedaży 
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alkoholu nieletnim. Natomiast niema możliwości kontrolowania sprzedaży 
alkoholu nieletnim. 
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zwrócił uwagę dotyczącą wynagrodzeń, która 
stanowi 137% całego budżetu, uważa jest to stanowczo za dużo.  
Przewodnicząca Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych P. Barbara Kuzdrowska w nawiązaniu do wynagrodzeń 
poinformowała, że w ramach programów profilaktyki obejmuje on realizatorów, 
co sprawia, że sytuacja wygląda tak, a nie inaczej. 
 
Radny P. Borys Matlak zapytał o dotację celową jak również o środki finansowe 
przeznaczone na realizację zadań profilaktycznych dla organizacji poza 
rządowych.  
P. Barbara Kuzdrowska poinformowała, że w planie finansowym w dziale 2310 
Dotacja celowe przekazane gminie na zadania bieżące, realizowane na 
podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego. Z 
kolei w dziale 2820 Dotacja celowa kwota (90 000 zł.) zabezpieczona na 
dotacje dla organizacji poza rządowych.  
 
Radny P. Łukasz Franasik zwrócił się zapytaniem odnośnie aktywność 
pozyskiwania dodatkowych środków finansowych. 
P. Barbara Kuzdrowska poinformowała, że zapis w programie daje możliwości 
pozyskania dodatkowych środków unijnych. To też został przygotowany projekt 
„Marzyciele, artyści, odkrywcy”, który jest realizowany ze środków EFS. 
 
 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady poddał przedmiotowy 
program pod głosowanie. 
  
 
UCHWAŁA Nr IV/6/2010 
w sprawie: zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii  i 
Przemocy w Rodzinie dla Gminy Szczyrk na rok 2011 została podjęta (13 
gł. ”za”, 2 gł. „wstrz.się”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 7. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie ustalenia terminarza prac Rady 
Miejskiej udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy. 
Poinformował, że został przygotowany kalendarz pracy Rady Miejskiej w 
Szczyrku na I półrocze 2011r., gdzie wszystkie Sesje Rady Miejskiej 
zaplanowane zostały na każdy ostatni wtorek miesiąca i rozpoczynają się od 
godz. 1100. Jest to kwestia przygotowana już w poprzedniej kadencji. 
 
Radny P. Andrzej Łaciak zwrócił się zapytaniem do wszystkich Radnych 
odnośnie możliwości zmiany godziny rozpoczęcia Sesji Rady Miejskiej w 
Szczyrku w godzinach  wcześniejszych. 
Propozycja Radnego dot. rozpoczęcia Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku w 
godzinach wcześniejszych została odrzucona. 
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Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał przedmiotowy 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
 
UCHWAŁA Nr IV/7/2010 
w sprawie: ustalenia terminarza prac Rady Miejskiej została podjęta 
jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 8. 
 
Wyjaśnień w zakresie przedmiotowego projektu uchwały udzielił Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Szczyrku P. Antoni Byrdy przedstawiając porównanie 
wynagrodzenia Wójtów (Burmistrzów, Prezydentów Miast) sąsiednich gmin. 
Następnie nawiązał do braku możliwości nagradzania Burmistrza na podstawie 
nagród za jego wyniki w pracy, co łącznie powoduje, że płaca Burmistrza uległa 
dysproporcji w stosunku do płac pozostałych pracowników. 
 
Radny P. Krystian Harazin zwrócił się zapytaniem odnośnie przedstawienia 
możliwości płacowych w stosunku do pracowników samorządowych. 
W odpowiedzi Radca Prawny P. Grzegorz Widerski poinformował, że zgodnie z 
Rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009r. w sprawie 
wynagrodzenia pracowników samorządowych jest dokładnie przytoczone i tak: 
 wynagrodzenie zasadnicze max 5 900 zł dla Wójtów w gminie do 15 000 

mieszkańców,  
 dodatek funkcyjny max 1 900 zł, 
 dodatek specjalny w wysokości 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i 

dodatku funkcyjnego.  
 dodatek za wieloletnią prace wysokości % wynagrodzenia zasadniczego. 

 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński nawiązał do rozmów z przed czterech 
lat, gdzie temat wynagrodzenia Burmistrza budził wiele kontrowersji. 
Poinformował, że proponowana zmiana wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Szczyrk od 1 stycznia 2011r. oparta jest o następujące argumenty: 
Wynagrodzenie Burmistrza od 2007r. do chwili obecnej pozostało na tym 
samym poziomie. Od tego czasu co roku płace pracowników Urzędu Miejskiego 
w Szczyrku uległy podwyżce związanej z inflacją oraz dodatkowymi obowiązkami 
wynikającymi ze zwiększenia obciążenia pracą. Ponadto pracownicy urzędu byli 
corocznie nagradzani za wykonywanie dodatkowych prac związanych z obsługą 
administracyjną mieszkańców oraz z prowadzonymi inwestycjami. 
W/w projekt uchwały został przygotowany po dogłębnej analizie wzrostu 
wynagrodzenia najbliższych współpracowników Burmistrza czyli kadry 
kierowniczej. Obecna wysokość wynagrodzenia Burmistrza Miasta jest 
proporcjonalna do wynagrodzenia najbliższych współpracowników. Dlatego 
przedmiotowy projekt uchwały ma charakter wyrównania jego uposażenia w 
stosunku do pozostałych pracowników Urzędu.   
 
 
UCHWAŁA Nr IV/8/2010 
w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczyrk została 
podjęta (11 gł. ”za”, 4 gł. „wstrz.się”) i stanowi załącznik do protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę, po której 
wznowił obrady przystępując do kontynuacji porządku obrad. 
 
 
Ad 9.  
 
Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w pkt 4 porządku obrad.  
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński odpowiadając na pytanie dotyczące 
udzielenia informacji n/t odśnieżania związanego zawężeniem pasu jezdni 
poinformował, że nie należy tego tłumaczyć zaparkowanymi samochodami na 
poboczach. Jednocześnie zwrócił się do Prezesa PK P. Kazimierza Marka w 
zakresie poprawy odśnieżenia drogi głównej do Szczyrku. 
 
Na pytanie dot. zasadności zasiedzenia działek ul. Śnieżnej i ul. Zwalisko 
udzielił Kierownik Ref. GKUHiR P. Mariusz Pindel. Poinformował, że w 
odniesieniu do ul. Zwalisko została przygotowana dokumentacja 
identyfikacyjna (plany przejściowe) w celu zidentyfikowania osób, które są 
właścicielami działek, które wchodzą w pas drogowy ul. Zwalisko. 
W odniesieniu do ul. Śnieżnej poinformował, że sprawa aktualnie jest w Sądzie 
o zasiedzenie.  
 
W kwestii remontu mieszkania przy ul. Granicznej 40 odpowiedzi udzielił 
Kierownik Ref. GKUHiR P. Mariusz Pindel powiedział, że remont dot. 
odświeżenia mieszkania po wyprowadzce poprzednich lokatorów.  
 
Na pytanie Radnej P. Doroty Walaszek dotyczące parkingów i zakazu 
paarkowania w lasach Państwowych Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński 
poinformował, że na chwilę obecną nie były prowadzone rozmowy w 
przedmiotowym temacie. Zadeklarował wyjaśnienie sytuacji. 
 
W temacie dot. boiska szkolnego Burmistrz Miasta wyjaśnił, że toczy się sprawa 
sądowa. W nawiązaniu do wypowiedzi Burmistrza Miasta, Radca Prawny P. 
Grzegorz Widerski poinformował, że sprawa sądowa toczy się przed Sądem 
Okręgowym. Powiedział, że przesłano opinię dot. zbadania jakości betonu, 
powołano niezależnego biegłego, który będzie badał próbki. Natomiast do dnia 
dzisiejszego nie otrzymaliśmy wezwania na przeprowadzenia badania.  
 
W temacie dot. tras biegowych Burmistrz Miasta wyjaśnił, że jest możliwość 
korzystania nie odpłatnie przez mieszkańców. Na dzień dzisiejszy jest 
przygotowywany Regulamin korzystania z tras biegowych. W kwestii 
przygotowywania tras biegowych poinformował, że miasto korzysta z pomocy 
Szkoły Mistrzostwa Sportowego, która zakupiła sprzęt do przygotowywania tras 
biegowych. Ponadto korzystamy z pomocy GOPR. Poinformował, że na święta jak 
i ferie zimowe trasa zostanie przygotowana. Ponadto zaznaczył, że w m-c lutym 
zaplanowano rozegranie Pucharu Europy w kombinacji Norweskiej. Uważa, że 
byłby to wówczas dobry moment oficjalnego otwarcia tras biegowych.   
 
Następnie zwrócił się do radnych zapytaniem odnośnie propozycji zakupu 
sprzętu do przygotowania tras biegowych. 
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W zakresie termomodernizacji ZSPiG Nr 1 wyjaśnień udzielił Kierownik Ref. 
GKUHiR P. Mariusz Pindel. Poinformował, że przedmiotem dokumentacji 
projektowej na dzień dzisiejszy jest wymiana źródła ciepła instalacji grzewczej w 
całej kotłowni szkoły.  
  
W temacie dot. kosztów związanych z rozbiórką DW „Włókniarz” wyjaśnień 
udzielił Kierownik Ref. GKUHiR P. Mariusz Pindel. Poinformował, że na dzień 
dzisiejszy trudno jest rozeznać temat rozbiórki DW „Włókniarz” w 
poszczególnych firmach. Faktyczny koszt rozbiórki będzie można przedstawić po 
przygotowaniu dokumentacji, gdyż na rozbiórkę tego obiektu jest potrzebna 
dokumentacja, która będzie określała sposób rozbiórki wraz z pozwoleniem.   
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy nawiązując do wypowiedzi 
Kierownika Ref. GKUHiR P. Mariusza Pindel powiedział, że Rada Miejska w 
przeciągu m-ca określi stanowisko w przedmiotowym temacie.  
Radny P. Borys Matlak podzielił zdanie Przewodniczącego Rady i uważa, że 
najpierw należy skoncentrować się nad uregulowaniem stanu prawnego w/w 
nieruchomości. Wówczas zastanowić się nad przeznaczeniem.  
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński nawiązał do prac powołanej doraźnej 
Komisji d/s zagospodarowania obiektów miejskich powstałej w ubiegłej 
kadencji, na podstawie której są wykonywane działania wypracowane przez 
Komisję. Dlatego miasto musi przygotować ten teren do sprzedaży w sensie 
prawnym, uregulowanie stanu prawnego jak również poprawy przebiegu ciągu 
komunikacji w/w terenie. Na chwilę obecną w tym kierunku są prowadzone 
działania jak również spotkania z mieszkańcami. 
   
W kwestii reklamy na wjeździe do Szczyrku Pan Burmistrz powiedział, że 
reklama nie jest usytuowana na gruncie miejskim. 
 
W nawiązaniu do możliwość przedstawienia informacji Burmistrza Miasta o 
bieżącej działalności na piśmie, powiedział, że oczekuje dalszych propozycji. 
Poinformował, że nie dostrzega problemu w składaniu informacji na dwa 
tygodnie przed Sesją. Zaznaczył jednak, że nie będzie wówczas zawierała 
aktualnych informacji. 
 
W temacie przygotowania założeń do budżetu, zadeklarował przekazanie 
informacji Skarbnikowi Miasta. 
 
Kierownik Ref. GKUHiR P. Mariusz Pindel przedstawił ceny (netto) 
zaproponowane przez AQUA na rok 2011 porównując ceny z 2010 r. i tak: 
 
        2010          2011 
Wysokość cen za dostarczenie wody: 
gospodarstwa domowe                          4,39 zł           4,60 zł 
dla pozostałych odbiorców    9,39 zł   9,58 zł 
Wysokość cen za ścieki: 
gospodarstwa domowe     5,15 zł   5,09 zł 
dla pozostałych odbiorców   9,05 zł  8,99 zł 
 
Ponadto wzrośnie wysokość opłat abonamentowych od 1,9% do 2,1% w 
stosunku do roku 2010. 
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W temacie zatok na Pośrednim Burmistrz Miasta wyjaśnił, że jest po spotkaniu z 
pracownikami Zarządu Dróg Wojewódzkich. Wniosek z propozycją wydzielonego 
terenu został złożony wraz z koncepcją funkcjonowania parkingów. 
 
 
Ad 10.  
 
Wolne wnioski 
 
Radny P. Andrzej Łaciak przypomniał, iż wraz z P. Alicją Kołaszewską zgłaszał 
interpelacje odnośnie zasadności budowy przejścia dla pieszych w obrębie 
sklepu „Biedronka”. W związku z powyższym zwrócił się do Burmistrza Miasta z 
zapytaniem odnośnie wystąpienia ze strony miasta do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich o zasadność utworzenia przejścia. 
W odpowiedzi Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński zadeklarował 
rozpoznanie tematu dot. wystąpienia do Zarządu Dróg Wojewódzkich w 
przedmiotowej sprawie.  
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 6 P. Kazimierz Sieracki poruszył kwestię 
związaną z pozostawionym samochodem na poboczu przez dłuższy okres czasu, 
co uniemożliwia odśnieżenia poboczy. Zaznaczył, że jest to już druga tego typu 
sytuacja. 
 
Radny P. Borys Matlak poruszył kwestie związaną z tablicami reklamowymi 
uniemożliwiającymi odśnieżanie chodnika przy ZSPiG Nr 2.  
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński zaznaczył, że obowiązkiem każdego 
właściciela posesji, przylegającego do chodnika jest jego odśnieżenie. 
Prezes PK P. Kazimierz Marek w nawiązaniu do wypowiedzi radnego P. Borysa 
Matlak poinformował, że uczestniczył przy odbiorze przedmiotowych tablic, 
gdzie stanowczo odradzał montaż, ze względu na zagrożenie bezpieczeństwa.  
 
Radna P. Bożena Dziedzic zwróciła się z prośbą do Redaktora Gazety 
Szczyrkowskiej P. Jacka Żaba odnośnie umieszczenia informacji n/t obowiązku 
każdego właściciela posesji przylegającej do chodnika o obowiązku utrzymania.  
 
Przewodniczący Rady Miejski P. Antoni Byrdy poinformował, że 5 stycznia 
2011r. odbędzie się spotkanie opłatkowe.  
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy podsumował rok 2010, podziękował za 
współprace i złożył wszystkim uczestniczącym w Sesji życzenia Noworoczne. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński podziękował, za podjęcie uchwały dot. 
ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczyrk. Ponadto zaproponował, 
aby każdy z Radnych na Nowy Rok przygotował swój własny „koncert życzeń” to 
co chciałby, aby przez okres czterech lat zostało zrealizowane.  
Złożył podziękowania za współpracę i ma nadzieję, że kolejne lata będą 
obfitowały we wspólne spotkania i wspólną prace na rzecz mieszkańców naszej 
miejscowości. Na ręce Przewodniczącego Rady złożył życzenia z okazji Świąt 
oraz nadchodzącego Nowego Roku. 
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Ad 11. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad i dyskusji Przewodniczący Rady 
Miejskiej podziękował Radnym i przybyłym gościom za udział w Sesji ogłaszając 
zamknięcie IV Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku.  
 
Sesja trwała w godzinach 1100- 1400 

 
Protokołowała:  
R. Pietryszak 
 
 

      Przewodniczący  
                Rady Miejskiej w Szczyrku 
                           Antoni Byrdy  

 


